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　　>第一篇
　　I have two kinds of dream homes. One is quiet, and the other is on a busy street.
　　I want a quiet home because I want to have a rest there. The house is on the grass. In front of the house, there is an apple tree. I want to have many apples to eat every autumn. I also want to play the swing at the tree. There are three bedrooms, two bathrooms, two sitting rooms, a kitchen, a dining room and a big study. There are lots of books in the study and there is a computer in it. I can read books, surf the Internet and play computer games there.
　　I want a flat on the busy street. It’s close to my school. I have seven rooms. The biggest one is the sitting room. There is a TV and a comfortable armchair opposite the TV. After dinner, I sit in the armchair and watch TV. It’s very nice. I have a balcony. I can enjoy the sunshine on it.
　　我有两个梦想家园。一个是安静的，和其他的是一条繁忙的街道上。
　　我想要一个安静的家，因为我想有一个休息。这房子是在草地上。在房子的前面，有一棵苹果树。我想要吃的苹果每年秋天。我还想在树上荡秋千。有三间卧室，两间浴室，两个客厅，一个厨房，一个餐厅和一个大的研究。书房里有许多书，里面有一台电脑。我可以看书，上网冲浪和玩电脑游戏。
　　我想在繁华街道的公寓。这是接近我的学校。我有七个房间。最大的一个是客厅。有一台电视机和一个舒适的扶手椅上对着电视。晚饭后，我坐在扶手椅上看电视。真的很棒。我有一个阳台。我可以享受这阳光。
　　>第二篇
　　My dream home is not very large.Its a wooden house. it is near the sea.Id like to have 5 rooms in my home.I have a kitchen ,a bathroom, a sitting room,a studyand my own bedroom. I like living near the sea because it is very quiet there. I can watch the sea and can always play on the beach.
　　The furniture in my house is all made of wooden.
　　It is good for our health. I like having a rest in my bedroom.I like listening to music of JJ while Im reading books in my room.I always ask my friends to come here.
　　我的梦想家不是很大。一个木制的房子。这是在海边。我想在我的家有5个房间。我有一个厨房,一个浴室,一个客厅,一个studyand我自己的卧室。我喜欢住在海边,因为那里很安静。我可以看海,可以在沙滩上玩耍。
　　在我的房子里的家具都是木头做的。
　　它对我们的健康有好处。我喜欢在我的卧室休息。我喜欢听音乐当我读书在我的房间。我总是问我的朋友来这里。
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